
Beste raadsleden, 
 
We zijn al lange tijd intensief bezig met het vinden van een oplossing voor het capaciteitsvraagstuk 
om deze winter weer voldoende plek te hebben binnen de maatschappelijke opvang om uitvoering 
te kunnen geven aan de winterregeling. Het vinden van een oplossing was niet eenvoudig, vanwege 
de vele andere vraagstukken aan tijdelijke opvang waar we als gemeente voor staan. De oplossing 
hebben wij gevonden in het huren van een slaapboot, die direct extra capaciteit oplevert. Door het 
huren van deze boot is er de hele winterperiode, ongeacht de temperatuur, opvang mogelijk. We zijn 
voornemens om deze af te meren aan het Eemskanaal Noordzijde 32A. Hiervoor is een aanvraag 
omgevingsvergunning ingediend.  
 
Wij beseffen ons goed dat er in die omgeving meer opvang is. Tegelijkertijd denken we, 
vooruitlopend op de evaluatie, op een passende wijze invulling te kunnen geven aan de opgave voor 
de komende winter met een slaapboot, op de beoogde plek en een aangepaste werkwijze voor 
intake, screening en plaatsing van mensen. Verschillende ondersteunende organisaties bundelen 
hierin de krachten om deze winteropvang zo goed mogelijk te organiseren. 
 
Nu concreet een locatie in beeld is, kunnen de bijbehorende processen en procedures hierop worden 
ingericht. De betreffende stakeholders worden vandaag via een brief geïnformeerd. We verwachten 
binnenkort de eindrapportage van de evaluatie van de winterregeling 2021-2022 te ontvangen. De 
inzichten die dit biedt, betrekken wij bij de verdere voorbereiding op de komende winterperiode. 
Hierover zullen wij u, zoals eerder is toegezegd, actief informeren. Dit zullen wij combineren met de 
informatievoorziening richting u over de winterregeling 2022-2023. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Inge Jongman 
 
 


